
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 19. oktober 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 17
Vil ministeren – i lyset af, at der er kommet anbefalinger for behandling af ast-
ma hos børn fra Rådet for Anvendelse af Dyr Sygehusmedicin (RADS) og Na-
tionale Kliniske Retningslinjer for astma hos børn – redegøre for, hvad der er
kommet ud af økonomiaftalen for regionerne 2014, afsnit 8, hvoraf det frem-
går, at "Regeringen og Danske Regioner er derfor enige om, at der inden for
de aftalte rammer er grundlag for at styrke indsatsen. Særligt tyder variationer
på tværs af landet på, at der er grundlag for en styrket indsats og målrettet
fokus i forhold til KOL og børneastma."?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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